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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi pénzbe kerülne a visontai és a bükkábrányi 
bányák bezárása és a terület rekultiválása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/8213. számú írásbeli kérdésemre küldött válaszában arról tájékoztatott, hogy minél nagyobb 
arányban megújuló energiaforrásokra alapozott, környezetbarát technológiákra épülő, rugalmas 
erőművi portfólióval biztosítsa a tiszta okos és megfizethető energiát a hazai fogyasztók számára.

Ugyancsak tájékoztatott arról is, hogy a Mátrai Erőmű esetében alacsony üvegház-kibocsátási 
jövőképre felépített pozitív, innovatív fejlesztési koncepció kialakítása kezdődött el.

A kormányzati kommunikációban – ezzel összhangban – ugyancsak arra vonatkozó információk 
láttak napvilágot, amelyek szerint a kormány energiastratégiája a jövőben az atom-megújuló 
forgatókönyvbe illeszkedő energiaforrásokra kívánja telepíteni a hazai áramellátást.

Mindez azt is jelenti, hogy az elsősorban hazai lignit hasznosításából áramot termelő Mátrai Erőmű 
esetében a kormány nem látja biztosítottnak a visontai és a bükkábrányi bányák hosszú távú 
hasznosítását.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

- Mennyi pénzbe kerülne a visontai és a bükkábrányi bányák bezárása és rekultiválása? 

- Jóváhagyott-e a bányafelügyelet erre irányuló műszaki üzemi tervet? Ha igen, abban milyen 
költségekkel számoltak? 


